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نائب رییس شورای اسلامی شهر قزوین تاکید کرد؛

لزوم حمایت مدیریت شهری قزوین از تیم فوتبال محبوب شهر شمس آذر
نائب رییس شورای اسلامی شهر قزوین گفت: برای کمک به تیم فوتبال شمس آذر با طرح پیشنهادی به شهرداری حمایت های خوبی از این تیم موفق

داشته باشیم.

به گزارش سایت خبری پرسون، از قزوین؛ محسن حق شناس نائب رییس شورای اسلامی شهر قزوین در جلسه علنی شورا ضمن اشاره به موفقیت های
تیم فوتبال شمس آذر در لیگ برتر فوتبال اظهار کرد: کار کردن در ورزش فوتبال دارای پیچیدگی های خاص است و به این جهت به تمام عوامل و
بازیکنان وبه ویژه سر مربی محبوب وموفق تیم آقای سعید دقیقی که نتایج بسیار شگرف و خوبی را در لیگ برتر رقم زده اند تبریک عرض نموده و از

تلاش آنها قدردانی می کنیم.

وی بر لزوم حمایت شورا وشهرداری قزوین از این تیم تاکید کرد و گفت: خوب نیست که سایر دستگاه ها از این تیم حمایت کنند اما شورا و شهرداری
قزوین جز اعلام حضور و حمایت ، اقدامی در این خصوص نداشته باشند لذا اگر این تیم حمایت شود مثل سایر تیم های محبوب کشور شاهد افزایش

وحدت و انسجام مردنی ، هویت شهری ،وسایر اتفاقات خوب در سطح شهر به واسطه موفقیت تیم شمس آذر خواهیم بود.

حق شناس خاطر نشان کرد: برای کمک به این تیم راه های مختلفی وجود دارد و باید مدیریت شهری در خصوص شمس آذر همشهری بودن خود رابه
منصه حضور برساند لذا می توانیم در طرح پیشنهادی به شهرداری حمایت های خوبی از این تیم موفق داشته باشیم.

رییس کمیسیون شهرسازی شورای اسلامی شهر قزوین ، در بخش دیگری از این جلسه که به بررسی لوایح شهرداری قزوین اختصاص داشت گفت:
مدیریت شهری باید گزارش کار مجوزهای اخذ شده از شورا درلوایح مختلف جهت شرکت درسامانه ستاد ایران را به صورت گزارش مختصر و مفید در
صحن شورا ارایه کند تا اعضا در جریان روند برگزاری مناقصه و انتخاب پیمانکار رقم پیمان و شروع کار پروژه ها قرار بگیرند و بدانیم که چه پروژه ای آغاز

شده و چه پروژه ای برزمین مانده است .

حق شناس همچنین در طرح دیدگاه خود پیرامون لایحه سازمان حمل ونقل و ترافیک درخصوص اجرای چندین پروژه این سازمان گفت: به نظر می
رسد این گونه لوایح دور زدن شورا پیرامون مصوبه اخذ مجوز برای لوایح 500 میلیون تومانی است و لذابا نگاه لیستی پروژه ها و با این مدل ارسال

لوایح مخالف هستم.

نائب رییس شورای اسلامی شهر قزوین در بخش دیگری از سخنانش در این جلسه از تلاشهای مجموعه عوامل سازمان مدیریت پسماند در مدیریت
آبگرفتکی معابر شهر قزوین در بارندگی های اخیر قدردانی کرد و گفت: با تلاش این عوامل زحمتکش شاهد اتفاق خاصی در شهر قزوین به سبب

بارندگی نبودیم که جای تشکر و قدردانی دارد.

وی همچنین از تلاش بسیار خوب مجموعه آتش نشانی در جهت ایمن سازی دکل تلفن همراه در خیابان بوعلی قزوین که به سبب بادشدید در حال
سقوط بود قدردانی کرد.

حق شناس با اشاره به این اتفاق، خواستار توجه به ایمن سازی دکل های بی تی اس تلفن همراه که روی برخی ساختمانها وجود دارد شد و گفت: برخی
از این دکل ها شرایط استحکامی خوبی ندارند و ممکن است خطر آفرین شوند ؛همچنین بایستی نسبت به برخی مکانهای خطر ساز مانند انتهای

خیابان شیشه چی که محل پرکردن سیلندرهای گاز مایع است ورود جدی شود.


